

Waiving no show penalty for flights departing from Egypt & Lebanon		إلغاء رسوم التخلف عن السفر للرحلات المغادرة من (مصر و لبنان)
التاريخ 15 AUG 2013	الرقم المرجعي 201308151	تاريخ التطبيق IMMEDIATELY

<p>This bulletin is an appendix for the previous bulletins numbered (201112211) and (201306252), regarding the waiving of penalties for all tickets' restrictions issued with confirmed reservation From/To (Egypt & Lebanon).</p> <p>In accordance to what we have received that some passengers weren't able to travel from (Egypt & Lebanon) at the right time of their flights due to current political situations, and as a recognition from Saudia to what the passengers might get exposed to in these countries, it has been decided to waive the No-show fees for those who couldn't cancel or change their reservations before the actual date of travel for all classes.</p> <p>Note:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ In case of No-show, the coupon will be changed from (S) to (O) without collecting No-show fees for flights departing from (Egypt & Lebanon) ▪ Coupon status shall be changed from (Z) to (O) for V & X/ classes without collecting No-show fees for flights departing from (Egypt & Lebanon) in coordination with ITHelpdesk. ▪ No-show fees will be applied for flights departing from Saudi Arabia. ▪ All exception in the previous bulletins 201112211 – 201306252 regarding (Refund/ Rerouting and Change of date) will be applied for all flights From/To Egypt & Lebanon. 	<p>تعد هذه النشرة إحقاقاً للنشرات السابقة 201112211 و 201306252 الخاصة بإلغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة بحجز مؤكد من و إلى (مصر/ لبنان).</p> <p>ونظراً لما وردنا عن عدم تمكن بعض الركاب المغادرين من (مصر/لبنان) من الوصول إلى المطار في الوقت المناسب أو إلغاء الحجوزات قبل موعد السفر وذلك بسبب الأوضاع الحالية في هذه الدول، لذا وتقديراً من السعودية للظروف الحالية التي قد يتعرض لها الركاب في هذه البلدان فقد تقرر إعفاء جميع الركاب المغادرين من دولتي مصر ولبنان والذين لم يتمكنوا من إلغاء حجوزاتهم أو تغيير موعد الحجز قبل موعد إقلاع الرحلة من جميع الرسوم ولجميع درجات السفر ويشمل ذلك رسوم التخلف عن السفر لهذه الرحلات.</p> <p>ملاحظة:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ في حال تخلف الراكب عن السفر فإنه يتم تغيير حالة الكوبون من (S) إلى (O) بدون تحصيل الرسوم الخاصة بعدم السفر وذلك للرحلات المغادرة من مصر /لبنان. ▪ يتم تحويل حالة الكوبون من (Z) إلى (O) للدرجات V&X بدون تحصيل الرسوم الخاصة بعدم السفر وذلك للرحلات المغادرة من مصر/ لبنان ويتم ذلك بالتنسيق مع TA Helpdesk (TAC@saudiairlines.com). ▪ يتم تطبيق رسوم التخلف عن السفر للرحلات المغادرة من المملكة العربية السعودية. ▪ يتم تطبيق جميع الإستثناءات في النشرتين السابقتين 201112211 و 201303202 بخصوص الاسترجاع / تغيير خط السير / تغيير موعد السفر للرحلات من /إلى مصر و لبنان.
--	---